
De Dorpsraad Uitdam, die vanuit de bewoners van Uitdam het mandaat heeft hen te 
vertegenwoordigen aangaande dit dossier, is door een samenloop van omstandigheden helaas 
verhinderd om bij deze bijeenkomst aanwezig te zijn. Vandaar hierbij onze schriftelijke inbreng voor 
de voorbereidende vergadering op 12 maart ter verspreiding aan de gemeenteraadsleden. 
  
Er zijn wat ons betreft drie belangrijke thema's: 
  
(1) Het huidige dijkontwerp leidt bij Uitdam tot een talud met een 12 meter brede strook 
steenbekleding. Dat is wat ons betreft niet acceptabel en dat wordt ook begrepen. Wij zijn hierover 
in gesprek met het HNNK, echter wij kunnen met deze gesprekken alleen zinvol verder als er een 
heldere uitspraak van de Raad van State ligt. 
 
(2) De bereikbaarheid van Uitdam tijdens de dijkwerkzaamheden richting Amsterdam.  Er is sprake 
van een waarschijnlijke samenloop van werkzaamheden langs de dijk (afsluiting Uitdammerdijkdijk 
bij het Kinselmeer) en ingrijpende werkzaamheden aan de N247. Hierover zijn tussen instanties 
gesprekken gaande. De uitkomsten laten op zich wachten. Voor ons een groot punt van zorg. 
  
(3) Er is in het kader van de vaststelling van het bestemmingsplan "Cajuit" door de Gemeenteraad 
bepaald, dat de ingang van het huidige Europarcs naar het noorden wordt verplaatst om 
verkeershinder tegen te gaan. Dit heeft zich vertaald in een overeenkomst tussen de Gemeente 
Waterland en de toenmalige eigenaar en later Europarcs. Deze verlegging zou gekoppeld worden aan 
het dijksversterkingstraject. We weten dat dit onderwerp van gesprek is, maar is voor ons is de 
invulling hiervan een black box.  
  
Wij hopen dat het een vruchtbare bijeenkomst mag worden. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Jaap Hoekman, namens de Dorpsraad Uitdam 
 


